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累积股利的股票英文怎么写——谁能帮我翻译一下英语？
-股识吧

一、谁能帮我翻译一下英语？

很多人在证券交易市场买股票。
人们买了公司的股票，可以通过两种方式赚钱。
他们可以立刻开始赚钱。
假定一个人投资了一家公司，这家公司赚钱了。
公司就会把这笔钱分给投资者。
分的钱叫做股利。
一旦他们持有股票，股利通常是每3 个月分一次。
第二种赚钱的方式是比以买入价格更高的价格卖出股票。
如果公司业绩良好，每股的价格会上升。
可能也会有其他很多原因导致股价上涨。
一旦股价上涨.，人们就可以把它卖出获利。

二、股票中的卖出成交和买入成交英文怎么说？

selling knockdown 卖出成交buying kncokdown 买入成交

三、1ty到30ty的英文 1月1号到1月30号的英文单词怎么写

介词on表示在具体的某一天 on January the first，on January the second，on January the
third，on January the fourth，on January the fifth，on January the sixth，on January the
seventh，on January the eighth，on January the ninth，on January the tenth， on January
the eleventh，on January the twelfth，on January the thirteenth，on January the
fourteenth，on January the fifteenth，on January the sixteenth，on January the
seventeenth，on January the eighteenth，on January the nineteenth，on January the
twentieth， on January the twenty-first，on January the twenty-second，on January the
twenty-third，on January the twenty-fourth，on January the twenty-fifth，on January the
twenty-sixth，on January the twenty-seventh，on January the twenty-eighth，on January
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the twenty-ninth，on January the thirtieth

四、英文翻译内容如下

I know I am such a suck student， I am lazy ， Never active in the class ， Homework just
do a little even in the english class. However ，You never punished me or denounced me
even I am late for class or ignore what you are saying. You always forgive me with
comprehensive smile.I am guilt for what I have done.so I just want to express the deepest
thing in my heart that I am sorry for that Mr.Xiao

五、杂志的第几期用英文怎么说比如2006年第3期

the second issue of 2009’s 某杂志
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